
                                                        Zápis č. 4 -  2018/19 

 

z jednání  školské rady (dále jen ŠR) ZŠ Úvaly, nám. Arnošta z Pardubic 8, Úvaly, které 

se konalo dne 18.02.2019  v 18.00 h v budově školy.  

 

Přítomni: Mgr. Kateřina Trapková, Mgr. Eva Exnerová,Mgr. Eva Chvalkovská, Ing. Pavel 

Semrád,  Ing. Ludmila Milerová , Jana Tesařová 

Host:  Mgr. Lukáš Kunc,  

Program jednání:  

1.  Změny v jednacím řádu rady  Mgr. Kateřina Trapková 

2. Nové zprávy ze školy   Mgr. Eva Exnerová, Mgr. Kateřina Trapková 

3. Nové zprávy z města   Ing. Ludmila Milerová, Jana Tesařová 

4. Nové zprávy z Výboru rodičů  Mgr. Eva Chvalkovská 

 

Ad1 ) Odsouhlasení  změn v jednacím řádu školské rady –  

 členové školské rady odsouhlasili změny v jednacím řádu školské rady – článek 6, 10. 

 

Ad2) Nové zprávy ze školy – 

 vedení školy řeší kapacitu jídelny. V září 2009 přibude 4 – 5 nových tříd prvňáčků. P. 

Semrád nabízí možnost nezávislého posouzení kapacity jídelny. Pan ředitel tuto 

nabídku využije.  

 Zápis do 1. tříd bude 5.4.2009 

 Žáci na 2. stupni mají opět možnost jet na týdenní výlet do Anglie v tomto pololetí. P. 

uč. Exnerová se snaží nalézt partnerskou školu pro mezinárodní spolupráci. Na 2. 

stupni se začíná zavádět metoda CLIL do výuky některých předmětů – přírodopis, 

zeměpis. 

 Pan ředitel informoval o proběhlé akci na škole – Barevný týden, do které se zapojila 

většina žáků i zaměstnanců školy.  

 Pan ředitel informoval o pokračující spolupráci s O2 – digitalizace školy. V minulém 

pololetí proběhly přednášky pro pedagogické pracovníky i některé třídy 2. Stupně. 

V tomto pololetí bude následovat vybavení školy digitálními technologiemi.  



 Pan ředitel informoval o personálním obsazení školy. V současné době je vypsán 

inzerát na pozici učitele matematiky na 2. stupni. 

 Pan ředitel informoval o připravované změně loga školy, které bude v souladu 

s městem Úvaly. 

 

Ad3) Nové zprávy z města – 

 Paní Tesařová informovala o možnostech využití volného prostranství před budovou 

C. 

 Paní Tesařová informovala o možnostech příp. navýšení kapacity školy. 

 Paní Tesařová informovala o výsledcích ankety, kterou město zpracovalo na téma – 

Co chybí dětem v Úvalech.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Úvalech dne 18.2.2019 

 Zapsala : Mgr. Trapková Kateřina 

 Termín příští školské rady :  27.5. 2019 v 18,00 hod.  

 


